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Abstract (en)
[origin: CN106246287A] The present invention relates to a device (V) for an internal combustion engine in order to reduce the amount of particles
in the crankcase, which is particularly useful for generating negative pressure in the crankcase (1) and / or for use in crankcase (1), the apparatus
having a crankcase (1), at least one combustion chamber (4), at least one oil separator (16) connected to the crankcase (1) and at least one
pressure regulating device (17) (1) in the crankcase (1), thereby appropriately reducing the pressure difference between the crankcase (1) and the
combustion chamber (4).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung (V) für eine Verbrennungskraftmaschine insbesondere zur Unterdruckerzeugung in einem Kurbelgehäuse
(1) und/oder zur Entlüftung eines Kurbelgehäuses (1), mit einem Kurbelgehäuse (1), zumindest einem Brennraum (4), zumindest einem mit dem
Kurbelgehäuse (1) in Verbindung stehenden Ölabscheider (16) und zumindest einer Druckeinstelleinrichtung (17), die ausgeführt ist, um im Betrieb
einen Unterdruck im Kurbelgehäuse (1) einzustellen, so dass zweckmäßig die Druckdifferenz zwischen dem Kurbelgehäuse (1) und dem Brennraum
(4) reduziert wird.
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